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    Rijeka,  01.03..2012. 

ZAPISNIK 
S 22. SJEDNICE VMO PEHLIN 

 

22. sjednica VMO Pehlin održana je 29.veljače 2012.. (srijeda) s početkom u 17:30 sati u 
prostorijama MO Pehlin, Pehlin 58. 

 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 

 Gordan Srok, zamjenik predsjednika VMO 

 Kristina Banić, Član VMO 

 Aljoša Bratuša, član VMO 

 Marjan Vilić, član VMO 

 Dragana Jurčić, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 

 Stjepan Horvat, predsjednik Pododbora za ekologiju 

 Ivan Rudanović, predsjednik Pododbora za kulturu 

 Tome Kovačić, predsjednik Pododbora za njegovanje tradicija 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 21.sjednice VMO Pehlin:  
          ● Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
 

1. Dostava prijedloga za imenovanje povjerenika civilne zaštite na području MO 
2. Riječki program lokalnog partnerstva - obavijest 
3. Korištenje prostora - obavijest 
4. Razno 
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AD 1 
 
 
Predsjednik VMO ukratko je upoznao Vijeće s dopisom Odjela za gradsku samoupravu i upravu 
u svezi s dostavljanjem prijedloga za imenovanje  povjerenika CZ, te su uslijedili prijedlozi o 
tome tko bi najbolje odgovarao u izvršavanju te zadaće, a pritom se najviše vodilo računa o 
individualnim sposobnostima predloženih kao što su npr. dostupnost, organizacione sposobnosti 
i mogućnost postizanja autoriteta, prikladno zanimanje i sl. Jednoglasno su izabrani slijedeći 
povjerenici: 
 1. Nedeljko Diklić 
 2  Ivan Bogdanić 
 3. Mauro Sanković 
 4. Vedran Toimljenović 
 5. Alen Rubeša 
 6. Robert Pribanić 
 7. Robert Dikilić 
 8. Dalibor Horvat  
    

 
Zaključak: 

Vijeće je činjenice primilo na znanje i jednoglasno usvojilo prijedloge za povjerenike CZ 
pri MO Pehlin. 

 
 
 
AD 2 
 
Gdin. Ivan Bogdanić upoznao je Vijeće s ovogodišnjim projektom Riječkog programa lokalnog 
partnerstva. Prihvaćen je program grupe građana pod nazivom "Put z Raštela za Mistraž" kojim 
je predviđeno uređenje pješačke staze od Baretićeva prema Mistražu u smislu obnove suhozida i 
poravnavanja staze koja će se presvući šljunkom ,  kao i ublažavanje strmosti, a postavit će se i 
dvije nove klupe na mjestu odmorišta, sve u cilju da Mistraž bara bude dostupnija što većem 
broju građana, kao vrlo pogodno mjesto za rekreaciju i boravak u prirodi. Drugi program s kojim 
se natjecalo VMO Pehlin  - "Počivalo prej poklona" nije prihvaćen iako ispunjava formalne uvjete, 
uz obrazloženje da su vrlo ograničena financijska sredstva, a radi se o sličnom projektu i 
teritorijalno pokrivaju susjedne površine, prednost se daje gore navedenom, a ovaj se program 
može prijaviti dogodine s time da se odgovornost podijeli na više osoba tj. da ne bude navedena 
samo jedna osoba kao odgovorna jer se time onda gubi smisao osnovne koncepcije lokalnog 
partnerstva.       
     
Zaključak: 

           Vijeće je činjenice primilo na znanje. 
 
 
 
AD 3 
 

Vijeće je upoznato s odgovorom koji je Odjel za gradsku samoupravu i upravu uputio gdinu 
Zlatku Široli koji je Odjelu uputio prigovor zbog nemogućnosti korištenja prostorija u sklopu 
sjedišta MO Pehlin, na adresi Pehlin 58, za održavanje sastanaka Udruge antifašističkih boraca i 
antifašista Podružnice Pehlin, Crvenog križa Podružnice Pehlin i Udruge "Posmrtno društvo 
Pehlin – 1892." , čiji je imenovani predsjednik. U odgovoru se navodi da je prostor u zgradi 
sjedišta MO Pehlin, na adresi Pehlin 58, namijenjen radu VMO i deset (10) pododbora koji pri 
njemu djeluju, a da je za sastanke raznih udruga, političkih stranaka i sl. sasvim dovoljan i 
primjeren prostor u Domu kulture Pehlin, na adresi Minakovo 30, kako je i dosad bila praksa. 
 
Zaključak:  

           Vijeće je činjenice primilo na znanje. 
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AD 4 
 
Pod ovom točkom Dnevnog reda osvrnulo se na odgovor KD "Čistoća" upućen na zamolbu 
tajnice MO da se uz glavnu prometnicu Pehlin uklone razni najloni i smeće koje je u vrijeme 
orkanske bure vjetar nanio na okolno drveće i grmlje što predstavlja pravo ruglo, a otpad je 
mahom iz njihovog reciklažnog dvorišta koje nije zaštićeno i osigurano za takve vremenske 
prilike. Osim toga u blizini istog dvorišta deponirana je veća količina staklene vune kojoj tamo 
zasigurno nije mjesto, te je hitno treba maknuti. Odgovor je izazvao negodovanje jer nam je 
rečeno da je bura puhala i drugdje i neka organiziramo ekološku akciju i to počistimo, baš kao da 
to nikada ne činimo, a već nekoliko godina smo proglašavani ekološki najosvještenijim mjesnim 
odborom u gradu. Ekološka akcija je provedena jer je i inače bila planirana Programom VMO, ali 
je taj problem gdin Bogdanić iznio i na sjednici Gradskog vijeća čiji je član, te je staklena vuna u 
najkraćem roku uklonjena i  područje koje uokviruje naselje na Rujevici većim dijelom počišćeno.      
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

              
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice 
 
 
 
 
 
 

 Predsjednik VMO Pehlin: 
Ivan Bogdanić 

 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Dragana Jurčić 

 

 


